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Z Á P I S 
 

SCHŮZE SPRÁVNÍHO VÝBORU  

MR IVANČICKO 
 

konaná dne 2. března 2023 v 10.00 hod. 

v kanceláři Mikroregionu Ivančicko, Zemědělská ul. 2, Ivančice 

 
Přítomní členové správního výboru: 

Mgr. Jana Heřmanová, Ing. Svatopluk Staněk, Ing. Jan Trecha, Klára Hošková, David 

Hrbáček 

 

Omluven: ----- 

 
 
 

PROJEDNÁVANÉ BODY PROGRAMU: 
 

 

1. Zahájení  

2. Návrh smlouvy o provedení ověření – projekt Nadace ČEZ 

3. Výdaje na cyklostezku Oslavany-Ivančice 

4. Rozpočtové opatření č. 2/2023 

5. Různé 

6. Ukončení  
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1. Zahájení 

Schůzi zahájila předsedkyně správního výboru Mgr. Jana Heřmanová, přečetla 

připravovaný program jednání. K navrženému programu neměl nikdo žádné návrhy ani 

připomínky, a proto předsedkyně nechala hlasovat o schválení návrhu programu. 

 

Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0, usnesení přijato. 

 

Usnesení č. 1 

SV schvaluje navržený program zasedání. 

 

 

2. Návrh smlouvy o provedení ověření – projekt Nadace ČEZ 
 

Tajemník přítomné informoval, že obdobně jako každý rok, i letos se pomalu blíží ke konci 

realizace projektu financovaného z Nadace ČEZ "Podpora obcí Mikroregionu Ivančicko a 

společné aktivity", který je realizován od května 2022 do května 2023. Poskytovatel 

nadačního příspěvku požaduje, aby k závěrečnému vyúčtování projektu byla přiložena 

zpráva nezávislého auditora registrovaného v Komoře auditorů České republiky, který 

provede ověření projektu. 

 

Mikroregion již několik let spolupracuje s firmou Moore Audit CZ s.r.o., proto je i letos 

požádal o předložení nabídky na provedení ověření. Cena za službu bude letos nepatrně 

vyšší než loni, ale je navýšená pouze o míru inflace. 

 

Tajemník tedy předložil návrh smlouvy s firmou Moore Audit CZ s.r.o. jejímž předmětem 

je ověření vyúčtování čerpání nadačního příspěvku poskytnutého Nadací ČEZ v grantovém 

řízení „Podpora regionů“ k úhradě nákladů na schválený projekt „Podpora obcí 

Mikroregionu Ivančicko a společné aktivity 2022“ (dále jen „Projekt“) ve výši 450 000 Kč, 

na základě Smlouvy o poskytnutí nadačního příspěvku JHM PR22/53690. 

 

Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0, usnesení přijato. 

 

Usnesení č. 2 

SV schvaluje smlouvu o provedení ověření č. 2023015 mezi Mikroregionem Ivančicko a 

firmou Moore Audit CZ s.r.o. registrovanou Komorou auditorů České republiky jako 

firmou oprávněnou provádět auditorskou činnost, opráv. č. 599 se sídlem Karolinská 

661/4, Karlín, 186 00 Praha 8, pobočka: Holandská 859/3, 639 00 Brno IČO: 09275444, 

jejímž předmětem je ověření vyúčtování čerpání nadačního příspěvku poskytnutého 

Nadací ČEZ v grantovém řízení „Podpora regionů“ k úhradě nákladů na schválený 

projekt „Podpora obcí Mikroregionu Ivančicko a společné aktivity 2022“. Cena za 

provedení ověření 13 000 Kč bez DPH.   
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3. Výdaje na cyklostezku Oslavany-Ivančice  

Tajemník v tomto bodě informoval, že Mikroregion Ivančicko každý rok ze svých zdrojů 

hradí výdaje, které souvisejí s cyklostezkou Oslavany-Ivančice. Jedná se o částku ročního 

pojištění cyklostezky ve výši 21.990,- Kč a dále Mikroregion platí za město Ivančice každý 

rok 20.000,- Kč za nájemné firmě NAVOS kvůli tomu, že na pozemcích pod cyklostezkou 

v katastru Ivančic v minulosti neproběhla požadovaná směna pozemků (kterou nemůže řešit 

Mikroregion, ale musí provést město Ivančice), na což jsme město Ivančice dřív několikrát 

upozorňovali. Asi tam nebyl nikdo, kdo by se toho odborně ujal, až konečně se toho vloni 

po jednání se starostou Milanem Bučkem ujala nová právnička Mgr. Cvrkalová a tajemníka 

informuje o průběhu řešení. Pracuje na řešení, není to jednoduché, ale tajemník je rád, že 

pro to Mgr. Cyrkalová dělá maximum. Snad se jí letos konečně podaří tuto záležitost 

dořešit.  

Mikroregion Ivančicko tak hradí každoročně za tyto výdaje celkem cca. 42.000 Kč. Viz 

přílohy. 

Již v roce 2019 se tajemník marně pokoušel prosadit "Smlouvu o vzájemné spolupráci za 

účelem provozu a údržby „Cyklostezky Oslavany-Ivančice“ (viz příloha). Oslavany s tím 

neměly sebemenší problém a s návrhem smlouvy souhlasily. 

Co se týká Ivančic, tak návrh této smlouvy tehdy rozporoval místostarosta Ivančic Bc. 

Jaroslav Sojka, tajemník dále citoval z jeho e-mailu podstatné argumenty: "Města se touto 

smlouvou zavazují investovat do „cizího“ majetku formou mimořádných příspěvků v 

neznámé výši. Nelze se nekontrolovatelně vystavit požadavkům Mikroregionu. Z toho 

vyplývá otázka, na co jsou použity příspěvky měst, jak Ivančice, tak Oslavany přispívají do 

Mikroregionu významnou částkou a očekáváme za to nějakou službu. Narážíme zde na 

obvyklou věc, nejde jen o to něco zbudovat, ale také následně provozovat. Ve smlouvách o 

spolufinancování cyklostezky se následný provoz vůbec neřešil. Zvolený postup je zcela 

opačný, nestandartní je také proces schvalování smlouvy, valná hromada Mikroregionu 

odsouhlasí smlouvu a pak se s tím města poperte. Není to zcela standartní postup. Právní 

stránku věci posoudí po naší dohodě právník města." K další dohodě nedošlo, informaci o 

posouzení právníkem již Mikroregion neobdržel a komunikace již nepokračovala. Od té 

doby již Mikroregion vynaložil cca 126.000,- Kč. 

Jde o to, že cyklostezka Oslavany-Ivančice je projektem, který se týká pouze dvou měst, 

vždy byl takto vnímán od počátku její výstavby, z hlediska podílů spolufinancování. Po 

uplynutí nezbytné doby udržitelnosti (2024), bude patrně zájem, aby cyklostezka byla 

bezplatně převedena do majetku obou měst. Z tohoto pohledu je Mikroregion vždy 

"dočasným nositelem" projektů, podobně tak jako například cyklostezka Ivančice – Dolní 

Kounice, nebo různé nádoby na odpady, které po ukončení doby udržitelnosti přejdou na 

jejich uživatele. 

Mikroregion má poměrně malý rozpočet, a výdaje, které teď každoročně vynakládá, z 

rozpočtu ukusují finance, které pak dlouhodobě chybí na jiné potřebné věci. Tajemník také 

konstatoval, že třeba Miloš Musil jako cyklokoordinátor, dobrovolně věnuje Mikroregionu 



 
 

Palackého náměstí 196/6, 664 91 Ivančice, IČ: 71187081 
 

 

4 

 

mnoho času, a za ta léta mu Mikroregion neschválil žádnou odměnu. Spoustu výdajů se 

však také snažíme financovat z dotací. 

Tajemník tuto věc na SV otevřel, protože nedávno opět dorazily další faktury. Tajemník 

tedy požádal členy SV o vyjádření, zda tuto záležitost neřešit a tiše dál platit, nebo zda to 

na valné hromadě opět zkusit otevřít a zkusit opětovně hledat nějaké řešení, na které by 

město Ivančice bylo ochotno přistoupit. Částka 42 tis. Kč ročně sice hospodaření 

mikroregionu úplně neohrožuje, ale i pro rozpočet mikroregionu platí, že bychom k němu 

měli postupovat "s péčí řádného hospodáře".  

O slovo se přihlásila Klára Hošková s tím, že ona by toto téma zkusila znovu otevřít. 

Jediné, co se nám může stát je to, že dohodu město schválí. Když ne, vše bude jako doposud, 

nic horšího nám nehrozí a aspoň budeme mít čisté svědomí, že snaha byla. 

Svatopluk Staněk konstatoval, že město Oslavany je stále připraveno nést podle původních 

dohod polovinu nákladů i na pojištění formou mimořádného příspěvku MRI. Co se týká 

faktury NAVOSU, je to pouze a jen věcí Města Ivančice, která mohla už dávno být 

vyřešena, podmínky na to byly od začátku nastavené ve formě směn pozemků mezi 

Navosem a Ivančicemi. A co se týká citované "Smlouvy", názor Města Oslavany se 

nezměnil, město považuje Cyklostezku Oslavany – Ivančice za svoji a formální záležitosti 

se vždycky dají dohodnout a obhájit, je-li k tomu vůle. 

Jan Trecha reagoval, že souhlasí s názorem paní místostarostky z Nové Vsi a prosí, aby se 

znovu zkusila smlouva prosadit. Navrhuje s tím jít rovnou na zastupitelstvo města a otevřít 

to tam. Aby voliči věděli, koho si zvolili jako své zástupce, jež bojkotují chod cyklostezky, 

která přímo či nepřímo zvyšuje bezpečnost cyklistů tím, že odvádí jejich pohyb z 

nebezpečné komunikace Oslavany-Ivančice. A též konstatoval, že se ztotožňuje s tím, co 

řekl pan Staněk – proč to někde jde a někde prostě neustále nejde? 

 

Usnesení č. 3 

SV pověřuje předsedkyni DSO Mgr. Janu Heřmanovou, aby s vedením města Ivančice 

projednala výdaje vynakládané v souvislosti s cyklostezkou Oslavany-Ivančice a 

iniciovala předložení návrhu, který by řešil jejich možné spolufinancování. 

 

Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0, usnesení přijato. 
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4. Rozpočtové opatření č. 2/2023 

 

Tajemník seznámil přítomné s návrhem na Rozpočtové opatření č. 2/2023, které se týká 

úprav položek schváleného rozpočtu MR Ivančicko o částky uvedené v příloze zápisu.  

 

Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0, usnesení přijato. 

 

Usnesení č. 4 

SV schvaluje Rozpočtové opatření č. 2/2023, které je přílohou zápisu. 

 

5. Ukončení  

Schůze SV byla ukončena v 11:45 hod. 

 

 

V Ivančicích dne 02. 03. 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Ing. Bohumil Smutný 

 

 

  

Mgr. Jana Heřmanová 
 

Ing. Svatopluk Staněk 

předsedkyně správního výboru 

Mikroregionu Ivančicko 

 první místopředseda správního 

výboru  


